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Pozdrav	svima.	(Oduševljen	aplauz)

Toliko	je	puno	ljudi	na	ovoj	Fa	konferenciji	da	svi	ne	mogu	stati	u	jednu	salu.	Zapravo,	ja	sam

već	bio	na	četiri	različita	sastanka	u	nizu.	(Aplauz)

Između	20.	 jula	1999.	i	20.	 jula	ove	godine,	prošle	su	četiri	pune	godine.	Progon	traje	četiri

godine,	 i	 tokom	 te	 četiri	 godine	 učenici	 Dafe	 su	 izdržali	 iskušenja	 bez	 presedana.	 Mi	 ne

priznajemo	 ovaj	 progon,	 ali	 on	 se	 desio.	 U	 ovom	 progonu,	 to	 kako	 vi,	 kao	 učenici	 Dafe,

privodite	kraju	progon	koji	su	nam	stare	sile	nametnule	i	poričete	aranžmane	starih	sila,	to

kako	uspevate	da	idete	ispravnim	putem	učenika	Dafe,	kako	spašavate	živa	bića	tokom	ovog

progona—sve	 to	 su	 odgovornosti	 koje	 je	 istorija	 poverila	 učenicima	 Dafe.	 Učenici	 Dafe

moraju	 raditi	 te	 stvari,	 i	moraju	 ih	dobro	 raditi.	A	ovo	što	se	dešava	dokazuje	da	dobro	 to

radite.	Vi	ste	uzdrmali	kosmos	i	zapanjili	sva	bića	kosmosa.

Opseg	 ovog	 zlog	 progona	 nije	 nešto	 što	 bi	 ljudi	 mogli	 zamisliti,	 i	 u	 njegovoj	 pozadini	 su

zastrašujući	 faktori.	Ovo	proganjanje	širokih	masa	 je	drugačije	od	progona	u	prošlosti.	Cilj

njihovog	progona	i	taktike	koju	koriste	je	tako	nizak,	surov	i	nasilan,	i	oni	daju	sve	od	sebe	da

ga	sakriju	od	sveta.	Truli	duhovi	i	hulje	ovog	sveta	koriste	moć	režima	da	orkestriraju	progon

bez	 presedana,	 koji	 je	 nešto	 najodvratnije	 i	 najniže,	 nešto	 što	 najbolje	 opisuje	 njihovu	 zlu

prirodu,	 i	 maskiran	 je	 najgorom	 nepristojnošću	 i	 besramnošću,	 i	 sav	 je	 sazdan	 od	 laži.

Progon	učenika	Dafe	je	razularen,	progon	živih	bića	je	takođe	razularen.	Čovečanstvo	oseća

da	je	ovo	kršenje	 ljudskih	prava,	verskih	sloboda,	 i	osnovne	čovečnosti.	U	stvarnosti,	velika

šteta	koja	se	nanosi,	 i	smetnja	Fa-ispravljanju	 i	celokupnom	kosmosu	od	strane	faktora	zla

ide	 prema	 budućnosti.	 Sve	 što	 je	 učestvovalo	 u	 ovom	 progonu	 moraće	 odgovarati	 pred

istorijom,	i	ništa	što	je	uzelo	učešća	neće	moći	da	izbegne	buduće	pozicije,	koje	je	samo	sebi

odredilo	u	ovom	periodu.

U	ovom	progonu	je	zatrovano	tako	puno	ljudi	sveta,	i	zbog	toliko	puno	živih	bića,	zbog	toga

što	su	zatrovani	ljudi	sveta,	džinovska	kosmička	tela	povezana	s	njima	su	uništena.	Zašto	je

Fa-ispravljanje	 moralo	 da	 se	 obavi?	 Da	 bi	 se	 spasila	 bića	 u	 kosmosu—spasila	 sva	 bića	 u

kosmosu,	normalizovala	rđava	bića	i	pretvorila	u	dobra,	da	bi	se	grešna	bića	oslobodila	svojih

greha,	i	da	bi	ta	izopačena	bića	iznova	bila	rekonstruisana	u	dobra.	Dafa	donosi	čovečanstvu

te	divne	stvari,	donosi	bićima	u	kosmosu	ove	divne	stvari.	Ali	 tokom	ovog	progona	mnoga
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bića	su	zaista	 izgubila	svoju	šansu	da	budu	spasena	i	uskraćena	su	za	spasenje.	Za	učenike

Dafe,	ova	represija	s	kojom	ste	se	suočili	 je	bez	presedana.	S	druge	strane,	 ipak,	pošto	ste

učenici	Dafe,	vi	ste	u	stanju	da	se	sukobite	s	tim	stvarima,	i	sposobni	ste	da	prevaziđete	ovu

krupnu	 poteškoću.	 Ono	 što	 se	 desilo	 dokazuje	 da	 ste	 uspeli,	 pa	 zalet	 zla	 brzo	 opada.	 U

ljudskom	svetu—bilo	da	je	to	Kina	ili	druga	područja—vi	ste	videli	da	ova	zla	drama	više	nema

svoj	 osioni	 zalet,	 koji	 je	 svojevremeno	 imala,	 i	 to	 je	 umanjilo	 gubitke	 koje	 trpe	 živa	 bića	 i

učenici	 Dafe	 tokom	 ovog	 progona.	 Ovo	 ne	 bi	 bilo	 moguće	 bez	 zajedničkih	 napora	 svih

učenika	Dafe.	Naravno,	ogromna	sila	Fa-ispravljanja	hrli	napred	 još	bržim	korakom.	Ali	pre

nego	 što	 stigne	 ogromna	 sila	 Fa-ispravljanja,	 da	 bi	 se	 izbeglo	 i	 umanjilo	 trovanje	 i	 šteta

učenicima	Dafe,	celom	čovečanstvu,	i	još	široj	grupi	povezanih	bića,	učenici	Dafe	daju	sve	od

sebe	da	umanje	ove	gubitke.	Svaki	učenik	Dafe	na	putu	potvrđivanja	Fa	do	kraja	koristi	svoje

sposobnosti	 i	 upotrebljava	 stručnost	 i	 znanje	 stečeno	 u	 običnom	 društvu	 u	 svojim

nastojanjima	da	potvrdi	Fa,	spasi	živa	bića	i	objasni	činjenice,	i	zbilja	mu	dobro	ide.

Zapravo,	 ono	 što	 su	 obični	 ljudi	 pretrpeli	 u	 ovom	 progonu	 je	 još	 strašnije.	 Propagiranje

opakih,	otrovnih	laži	dovelo	je	do	toga	da	mnoge	ljude	postane	nemoguće	spasiti,	tj.	zadržati.

A	s	tim	ljudima,	koji	se	više	ne	mogu	spasiti	ili	zadržati,	takođe	će	morati	biti	uništena	veća,

brojna	grupa	bića	na	različitim	visokim	nivoima	koja	održavaju	njihov	život	tamo	odakle	su

ovi	došli.	Kad	pričamo	o	ovom,	to	je	samo	nekoliko	reči,	ali	ta	vrsta	gigantskih	promena,	koje

se	uistinu	dešavaju	u	kosmosu	je	užasna.	Kad	se	udaljena	kosmička	tela	raspadaju,	to	ljudima

izgleda	kao	veličanstven	prizor	i	nešto	za	izučavanje.	Ali	kad	se	nebeska	tela	budu	raspadala

tu	pred	vašim	očima,	čovečanstvo	neće	smatrati	da	 je	 to	veličanstven	prizor.	Pa	kad	se	 ta

ogromna	kosmička	tela	i	gigantska	bića	raspadaju,	koliko	je	to	užasno?	Toliko	je	puno	života

na	njima!	Nebrojena,	neizmerna	bića	će	biti	uništena,	i	sve	to	je	rezultat	onog	što	su	uradile

stare	sile	kosmosa.	U	mom	Fa-ispravljanju,	oni	su	priredili,	na	osnovu	izopačenih	predstava	u

kosmosu,	da	se	iskoreni	ili	zadrži	ono	što	oni	žele—oni	su	priredili	sve	što	su	oni	hteli.	Ništa

od	toga	nije	bila	moja	želja,	i	to	je	napravilo	žestoku	smetnju	mom	Fa-ispravljanju	i	napravilo

veliku	 smetnju	 spašavanju	 živih	 bića.	 Zato	 će	 svi	 ti	 faktori	 koji	 su	 uzeli	 učešće	 u	 tome	 i

ometali	 Fa-ispravljanje,	 sve	 dole	 do	 zlih	 bića	 ovde	 među	 ljudskim	 bićima,	 biti	 smatrani

odgovornim	prema	istoriji,	i	njima	se	to	apsolutno	ne	može	oprostiti.

Iz	perspektive	učenika	Dafe	koji	potvrđuju	Fa,	mi	ne	priznajemo	aranžmane	starih	sila,	ali	ja

sam	znao	da	će	se	stare	sile	javiti—samo	je	bilo	pitanje	koji	oblik	će	uzeti.	Jer	Fa-ispravljanje

ne	može	uticati	na	samo	manji	broj	bića,	već	utiče	na	bića	u	celokupnom	kosmosu;	nijedno

biće	 ne	 bi	 smelo	 da	 izbegne	 ovu	 džinovsku	 promenu	 u	 kosmosu,	 jer	 takvo	 biće	 bi	 imalo

sopstveno	 razumevanje	 Fa-ispravljanja,	 i	 zato	 bi	 gledalo	 na	 ovo	 Fa-ispravljanje	 koristeći

svoje	 sopstvene	predstave.	Što	 je	viši	nivo	učesnika,	 veća	 je	 smetnja	Fa-ispravljanju.	 Jedna

jedina	misao	ili	jedan	njegov	potez	će	prouzrokovati	totalnu	uzbunu	dole,	ispod.	Ovaj	progon

na	kraju	su	proizvela	drugačija	shvatanja	na	najvišim	nivoima	kosmosa.	Ono	što	su	oni	hteli

je	donelo	smetnju	Fa-ispravljanju	kosmosa.	Ja	sam	znao	da	će	se	sve	to	desiti,	i	znao	sam	da

će	bića	na	nižim	nivoima,	kad	 to	bude	delovalo	na	njih,	 izaći	da	 rade	svoje	na	ovaj	 ili	onaj
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način.	 Tako,	 slušanje	 Fa	 učenika	Dafe,	 dobijanje	 Fa,	 kultivacija,	 i	 uspostavljanje	 temelja	 za

Dafu	na	ovom	svetu—ova	moć—služi	upravo	učenicima	Dafe	da	bi	spašavali	živa	bića	tokom

ovog	perioda	i	uspostavili	moćnu	vrlinu	učenika	Dafe,	te	tako	postali	najsvetija	bića,	skovana

od	 strane	Dafe.	Mnogi	 učenici	Dafe	dali	 su	 velike	 zavete	u	 istoriji	 da	 će	 spasiti	 živa	 bića	 i

raditi	 šta	 treba	 raditi	 u	 poslednjoj	 fazi	 formiranja-stagnacije-degeneracije-destrukcije

kosmosa.

Tokom	 ovog	 Fa-ispravljanja,	 učenici	 Dafe	 su	 ispunjavali	 svoja	 obećanja	 i	 u	 potpunosti	 su

radili	ono	što	je	trebalo.	Posebno	oni	koji	su	bili	dobri,	oni	su	ispunili	svoje	zavete.	Kako	god

bude,	u	ovom	progonu,	bez	obzira	na	to	koliko	je	jedan	učenik	Dafe	progonjen,	ono	što	čeka

učenika	Dafe	 je	 nešto	 najdivnije.	 Jer	 ono	 što	 se	 u	 ljudskom	 svetu	 sagledava	 kao	 “život”	 ili

“smrt”	nisu	pravi	 život	 tj.	 smrt	bića,	 pa	koliko	god	učenik	Dafe	bio	progonjen	 tokom	ovog

progona,	 toliko	 će	 časti	 i	 slave	 steći.	 Gledajući	 iz	 ove	 perspektive,	 učenici	 Dafe,	 strogo

govoreći,	 bez	 obzira	 koliko	 sada	 patite	 u	 ovom	 progonu,	 kultivatori	 ne	 mare	 za	 dobitke	 i

gubitke	na	ovom	svetu,	i	kultivacija	je	ići	ka	Ispunjenju	i	večitoj	slavi	bića.	Kao	učenici	Dafe,

vi	 ste	 zapravo	dobili	 priliku	da	u	ovoj	 sredini	 očvrsnete,	potvrdite	 Fa,	 i	 ponosno	prikažete

svoju	moćnu	vrlinu	Ispravnih	Prosvetljenih	bića	(Aplauz).	Druga	živa	bića	su	zapravo	ta	koja

su	zatrovana,	i	ona	će	zbilja	izgubiti	svoj	život.	Iako	su	ta	bića	koja	su	progonjena	izgubila	sve

na	 ovom	 svetu,	 sami	 progonitelji	 će	 izgubiti	 sve	 svoje	 zauvek.	 Fa	 principi	 kosmosa	 su

zasigurno	pravedni.

Za	 učenike	 Dafe,	 koliko	 god	 neprijatan	 bio	 ovaj	 period	 istorije	 kroz	 koji	 prolazimo,	 nema

razloga	 da	 bilo	 šta	 žalimo.	 Mi	 mislimo	 o	 spašavanju	 živih	 bića,	 i	 vi	 treba	 da	 ispunite

[aspiracije]	bića	koja	su	došla	zbog	Fa	i	značaj	vašeg	dolaska	ovamo.	Zato	nema	za	čime	da

žalimo,	i	ono	što	čeka	učenike	Dafe	su	sve	divne	stvari.	Najviše	su	žaljenje	oni	ljudi	na	svetu

koji	su	progonjeni,	i	same	stare	sile.	Njihov	kraj	je	ono	što	je	zbilja	tužno.

Prešli	smo	put	od	20.	jula	1999.	do	danas,	i	iako	to	vreme	nije	tako	dugo,	vama	izgleda	kao	da

je	 trajalo	 večnost.	 Lično	 ste	 iskusili	 atmosferu	 terora	 koju	 su	 stvorile	 stare	 sile,	 i	 osetili

agoniju	 i	 teškoće	 nametnute	 porodicama	 naših	 kultivatora	 i	 teškoće	 koje	 je	 našim

kultivatorima	doneo	psihološki	pritisak,	pa	se	čini	kao	da	je	prošla	večnost.	Ali	zapravo,	to	je

samo	 tren	 u	 sveukupnom	 Fa-ispravljanju	 kosmosa.	 Vremena	 različitih	 dimenzija	 su

rezultovala	vašim	osećajem	da	 je	vreme	produženo.	U	 jednom	minutu	 ili	 jednom	sekundu,

biće	može	da	 završi	 život	 koji	 njemu	 izgleda	beskrajan,	 a	 za	deset	hiljada	godina	može	da

okonča	život	koji	se	čini	zbilja	brzim.	Zapravo,	tokom	celokupnog	Fa-ispravljanja,	mnogi	naši

učenici	su	onomad	kad	 je	situacija	bila	teška	nešto	mislili,	a	 to	 je:	 “Kada	će	se	ovaj	progon

završiti?”	Danas	nema	više	tako	puno	ljudi	koji	to	kažu,	pa	ste	vrlo	racionalni	i	bistrije	glave

kad	 se	 suočite	 sa	 zlom,	 vi	 vidite	 šta	 razna	zla	bića	pokušavaju	da	postignu,	 i	 u	potpunosti

shvatate	naše	odgovornosti	učenika	Dafe.

Zapravo,	kad	se	osvrnemo	unazad	na	ovaj	period	istorije,	osećaj	koji	dobijete	je	zbilja	sasvim

jedinstven.	 Mi	 smo	 uspeli	 u	 tako	 teškoj	 sredini,	 i	 prošli	 smo	 kroz	 najzločestiji	 period	 u
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ljudskoj	 istoriji.	 Jer	 to	 nije	 bio	 samo	 rezultat	 delovanja	 ljudi,	 već	 bića	 svog	 kosmosa

fokusiranih	 ovde.	 Manifestacije	 ovog	 progona	 u	 ljudskom	 svetu	 su	 manifestacije	 svih	 bića

različitih	nivoa	ovde	i	upotreba	ljudskih	postupaka	ovde,	pa	ono	što	su	učenici	Dafe	podneli

nisu	samo	agonija	i	pritisak	koji	nameću	ljudi,	već	i	stvari	koje	donosi	učešće	kosmičkih	tela	s

visokih	nivoa,	pa	čak	 i	učešće	 još	kosmičkih	tela	na	različitim	nivoima.	Sva	bića	u	kosmosu

netremice	posmatraju	čovečanstvo,	a	Tri	domena	su	postali	fokalna	tačka	kosmosa.

Naravno,	ovaj	progon	je	nešto	što	su	ta	stara	bića	visokih	nivoa	počela	da	kuju	daleko	natrag

u	 istoriji.	 Ja	 sam	 rekao	 da	 su	 Tri	 domena	 stvorena	 radi	 Fa-ispravljanja.	 Ranije	 u	 kosmosu

zbilja	 nije	 bilo	 ničeg	 poput	 Tri	 domena.	 Neki	 učenici	 su	 me	 pitali:	 “Učitelju,	 da	 li	 ostali

kolosalni	nebeski	svodovi	imaju	Tri	domena?”	Rekao	sam	im	da	nemaju.	Ovde	je	trebalo	da	se

desi	Fa-ispravljanje	kosmosa,	to	je	trebalo	da	bude	baš	ovde,	pa	su	tu	stvorena	Tri	domena.

Svaka	travka,	svako	drvo,	svaki	grumen	zemlje,	svaki	kamen,	od	ljudi	do	stvari—sva	bića	došla

su	 radi	 ovog	 Fa.	 Gledajući	 sa	 stanovišta	 celokupnog	 kosmosa,	 vreme	 koje	 je	 proteklo	 nije

tako	dugo.	Ali	sa	stanovišta	bića	na	različitim	nivoima	kosmosa,	to	vreme	izgleda	beskrajno.

Mnoga	 bića	 više	 ne	 znaju	 zašto	 su	 stvorena	 Tri	 domena,	 i	 ona	 su	 zaboravila	 krajnji	 cilj

stvaranja	 Tri	 domena.	 Prethodno	 sam	 rekao	 da	 je	 sve	 stvoreno	 za	 ovaj	 Fa.	 Sva	 bića	 u	 Tri

domena	došla	su	radi	Fa,	stvorena	su	zbog	Fa,	i	skovana	su	za	Fa.	Ali	ne	igraju	sva	pozitivnu

ulogu.	Svojevremeno	su	stare	sile,	sa	svojim	aranžmanima,	verovale	da	će	oni	koji	neće	igrati

pozitivnu	ulogu	u	svom	delovanju	svejedno	dati	doprinos	Fa,	pa	su	stare	sile	smatrale	da	i	ta

bića	treba	da	dostignu	Ispunjenje.	Ja	kažem	ne!	Fa	ispravljanje	ne	priznaje	ovaj	progon	sam

po	sebi,	i	svi	oni	koji	igraju	negativnu	ulogu	učestvuju	u	progonu	od	strane	starih	sila,	pa	će

biće	uništeni.	Ovo	je	sigurno,	bez	obzira	ko	ste	bili	u	prošlosti.

Mnogi	 učenici	 kažu	 da	 je	 Učitelj	 tako	 milostiv.	 Strogo	 govoreći,	 ja	 zapravo	 nisam	 usred

milosti.	Niti	sam	usred	zla.	Da	sam	usred	milosti,	negativna	bića	bila	bi	potpuno	zbrisana	iz

kosmosa,	a	u	tom	slučaju	bi	bio	izgubljen	balans	u	kosmosu,	što	bi	za	posledicu	imalo	da	svim

bićima	 život	 bude	 besmislen.	 Da	 sam	 usred	 zla,	 kako	 bi	 dobri	 životi	 opstali?	 Kosmos	 bi

postao	demonsko	telo.	Ja	nemam	ništa	od	toga	i	nisam	usred	bilo	kojeg	od	ta	dva.	Ali	ja	znam

sve	o	tome,	ja	sve	to	mogu	da	kontrolišem,	i	ja	balansiram	sve	to.	Fa	principi	u	kosmosu	su

apsolutno	pravedni.	Ja	sam	došao	s	dobrim	mislima,	ja	sam	došao	sa	željom	da	sva	bića	budu

spasena.	(Oduševljen	aplauz)	Ono	što	se	desilo	je	dokazalo	da	ja	tako	radim	stvari,	a	upravo

stare	sile	su	ono	što	ometa	Fa-ispravljanje.

U	ovom	času,	stare	sile	su	već	potpuno	zbrisane.	Od	onih	na	najvišim	oblicima,	sve	do	tzv.

bogova	i	izopačenih	bića	koja	su,	po	aranžmanima	starih	sila,	uzela	učešća	u	Fa-ispravljanju	i

uticala	na	Fa-ispravljanje	na	različitim	nivoima,	sva	ona	su	potpuno	zbrisana.	Nema	ih	više.	I

ti	mračni	pomagači	koji	zapravo	iznose	konkretne	zadatke	su	potpuno	uništeni,	takođe.	Nije

da	mi	nismo	milostivi.	Zbog	štete	koju	su	počinili,	ogromna,	nemerljiva	 i	bezbrojna	bića	su

uništena.	Jer	da	ta	bića	nisu	uništena,	Fa-ispravljanje	ne	bi	moglo	hrliti	napred,	i	ne	bi	moglo

sustići	i	ugrabiti	poslednju	šansu	pre	nego	što	se	sav	nebeski	svod	konačno	raspadne.	Pa	to

predstavlja	ozbiljno	pitanje.
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Ako	se	okrenemo	stvarima	ovde,	ništa	od	onog	što	se	dešava	u	ljudskom	svetu	nije	slučajno,	i

ovo	 nisu	 jednostavno	 stvari	 koje	 se	 dešavaju	 na	 ovom	 mestu	 ljudi.	 Kad	 učenici	 Dafe

potvrđuju	Fa	i	spašavaju	živa	bića,	mi	ljudima	ne	možemo	reći	više	Fa	istine	jer	ljudska	bića

nisu	u	stanju	da	ih	prihvate	i	shvate.	Pa	samo	to	čini	spašavanje	živih	bića	teškim.	Sva	bića

imaju	svoju	stranu	koja	je	svesna,	ali	takođe	imaju	stranu	koja	je	nesvesna.	Ljudska	površina

osobe	na	ovom	svetu,	koja	koegzistira	 skupa	sa	učenicima	Dafe,	 je	upravo	onaj	deo	koji	 je

nesvesan.	 A	 kad	 je	 u	 pitanju	 taj	 nesvesni	 deo,	 dok	 se	 nakon	 rođenja	 bori	 da	 sebi	 donese

korist	 u	 ljudskom	 svetu,	 um	 [te	 osobe]	 je	 ispunjen	 lošim	 faktorima.	 A	 ovo	 naročito	 važi	 u

novije	vreme,	gde	je	ljudski	moral	drastično	opao,	a	povrh	toga,	***	Partija	koja	se	pojavila	u

Kini	je	prouzrokovala	da	um	ljudi	u	Kini	postane	uvrnut,	izopačen,	i	da	oni	ne	budu	sposobni

ni	da	razlikuju	dobro	i	loše.	Sve	te	stvari	puno	utiču	na	spašavanje	živih	bića,	i	oni	otežavaju

učenicima	Dafe	kultivaciju	i	spašavanje	živih	bića.	Ali	kao	učenici	Dafe,	vi	ne	možete	odustati

samo	zato	što	je	teško,	a	to	je	zato	što	je	ovo	odgovornost	koju	vam	je	poverila	istorija,	i	to	je

veličanstveni,	veliki	zavet	koji	ste	dali,	i	nešto	što	ste	dugo	čekali.

Dok	objašnjavaju	činjenice,	neki	učenici	često	nailaze	na	 ljude	koji	neće	da	slušaju,	koji	ne

prihvataju	 stvari,	 ili	 su	 čak	 protivni.	 Ne	 treba	 da	 dopustite	 da	 protivljenje	 te	 osobe	 bude

mentalna	prepreka	za	vas,	ili	da	vas	navede	da	izgubite	hrabrost	da	spasite	živa	bića.	Učenik

Dafe…	 šta	 je	učenik	Dafe?	Njega	 je	 stvorio	najveličanstveniji	 Fa,	 (oduševljen	aplauz)	 i	 on	 je

čvrst	 kao	 stena	 i	 neuništiv	 kao	dijamant.	Kako	bi	 nekoliko	 reči	 običnog	 čoveka	moglo	 išta

značiti?	 “Koliko	 god	 bio	 zao,	 ne	 možeš	 me	 promeniti.	 Ja	 naprosto	 moram	 ispuniti	 svoju

istorijsku	misiju,	i	moram	raditi	ono	što	učenik	Dafe	treba	da	radi.”	Takvi	[treba	da	budete,]

jer	mora	nam	biti	jasno	da	u	ljudskom	društvu	i	među	bićima	ovog	kosmosa	postoje	ona	koja

se	više	ne	mogu	spasiti,	i	čak	ima	puno	onih	koja	više	ne	mogu	čuti	istinu.	Dok	objašnjavate

činjenice,	vi	ćete	naići	na	ovakvu	osobu.	Treba	da	budete	bistri	 i	 racionalni:	mi	spašavamo

one	 koji	 se	 mogu	 spasiti.	 Ali	 kao	 učenici	 Dafe,	 vi	 kultivišete	 dobrotu,	 pa	 treba	 da	 budete

milostivi.	Bilo	da	oni	prihvataju	ili	ne,	vi	uvek	treba	da	ih	tretirate	s	milošću,	i	ne	možete	se

nadmetati	s	običnim	 ljudima,	 ili	gledati	na	 ljudska	bića	s	 ljudskim	mislima.	Samo	radite	šta

treba,	s	blagošću,	bez	obzira	da	li	oni	prihvataju	ili	ne.	Milost	dolazi	od	kultivacije,	i	nije	nešto

što	se	može	glumiti;	dolazi	duboko	iznutra,	i	nije	nešto	što	se	radi	da	se	drugima	pokaže.	To

je	nešto	što	postoji	večno,	i	ne	menja	se	s	protekom	vremena,	ili	promenom	okolnosti.

Kad	 prođemo	 kroz	 ovaj	 period	 istorije	 i	 osvrnemo	 se	 nazad,	 ako	 svaki	 učenik	 Dafe	 bude

mogao	da	kaže:	“Uradio	sam	šta	je	trebalo,”	(Aplauz)	onda	je	to	nešto	sasvim	izuzetno.	(Dug

aplauz)	Ali,	 puno	 je	učenika	koji	 su	 sebi	učinili	 rđavu	uslugu	 i	 koji	nisu	 ispunili	 ono	 što	 su

želeli,	što	je	im	je	istorija	poverila.	Dobra	stvar	je	što	ovaj	progon	još	nije	potpuno	gotov,	pa	i

dalje	ima	šanse.	Povodom	toga	šta	promeniti	i	šta	raditi,	to	je	do	vas.	Od	dana	kad	sam	počeo

da	 predajem	 Fa,	 ja	 sam	 govorio	 da	 je	 ono	 što	 radim	 odgovorno	 i	 časno	 prema	 ljudskim

bićima,	prema	društvu	i	prema	svim	živim	bićima.	(Oduševljen	aplauz)	Sve	što	sam	izrekao	će

se	obistiniti	u	budućnosti,	i	zaveti	koje	sam	dao	će	u	budućnosti	biti	ispunjeni.	(Aplauz)

Bez	obzira	kroz	koliko	dug	istorijski	proces	 je	prošla	 ljudska	rasa	tokom	postojanja	Zemlje,

5



bilo	da	su	to	hiljade	ili	desetine	hiljada	godina,	u	očima	bogova	to	je	bio	brz	proces.	Ovdašnje

vreme	 je	 ono	 što	 je	 stvorilo	 vremensku	 razliku	 za	 živa	 bića.	 Kao	 bića	 koja	 su	 ušla	 u	 Tri

domena,	kao	učenici	Dafe	u	Tri	domena,	svi	vi	znate	da	ova	Tri	domena	ranije	nisu	postojala

u	kosmosu.	Kao	što	sam	više	puta	rekao	predajući	Fa,	razlog	zašto	su	stvoreni	je	da	bi	ih	Fa-

ispravljanje	 moglo	 iskoristiti	 tokom	 finalne	 faze	 formiranja-stagnacije-degeneracije-

destrukcije.	Da	uistinu	nisu	mogli	odigrati	ulogu	u	Fa-ispravljanju,	ili,	drugim	rečima,	da	ovo

Fa-ispravljanje	 nije	 trebalo	 da	 uspe,	 ili	 da	 tokom	 Fa-ispravljanja	 na	 ovom	 ljudskom	mestu

ljudska	bića	nimalo	nisu	pokazala	pozitivan	stav	prema	Dafi	i	da	se	učenici	Dafe	nisu	dobro

pokazali,	 da	 po	 bilo	 kom	 od	 aspekata	 nije	 dobro	 išlo,	 tada	 Tri	 domena	 ne	 bi	 postojala	 u

budućem	 kosmosu.	 Drugačije	 rečeno,	 ovo	mesto	 ovde	 bi	 nestalo	 u	 bliskoj	 budućnosti.	 Ali

učenici	Dafe	su	bili	zbilja	dobri	i	postigli	su	ono	što	je	trebalo,	čovečanstvo	je	pokazalo	svoju

pozitivnu	stranu,	i	ja	sam	harmonizovao	ovde	ono	što	sam	hteo.	(Aplauz).

Iako	su	neka	bića	uzela	učešće	u	progonu,	dok	su	mnoga	bića	bila	indiferentna,	a	mnoga	nisu

dala	podršku	iako	iako	su	to	mogla,	velika	većina	svih	bića	nas	podržava	i	saoseća	s	nama,	što

znači	da	su	pokazala	svoju	pozitivnu	stranu.	S	vama	koji	ovde	možete	da	se	kultivišete,	koji

ovde	možete	da	potvrdite	Fa,	i	Učiteljem	koji	može	da	završi	ono	što	je	hteo	da	obavi	ovde,

ovdašnja	 živa	 ovde	 su	 stvorila	 prilike	 za	 svoju	 budućnost.	 Tri	 domena	 će	 stoga	 postojati

večito	u	budućnosti.	(Oduševljen	aplauz)

Nedavno	 smo	 uradili	 puno	 konkretnih	 stvari,	 i	 vi	 ste	 to	 videli.	 Znate,	 na	 prethodnoj	 Fa-

konferenciji	 ove	 godine	 sam	 rekao	 da	 će	 ova	 godina	 biti	 puna	 događaja.	 Puno	 toga	 se

zapravo	desilo	od	početka	godine.	Što	se	tiče	političke	bande	nitkova	u	Kini,	nekoliko	visokih

funkcionera	 koji	 su	 progonili	 Dafu	 proglašeno	 je	 krivim	 od	 strane	 sudova	 u	 SAD,	 a	 glavni

nitkov	je	optužen;	tu	je	epidemija	SARS,	koja	vam	je	poznata,	a	koja	upozorava	čovečanstvo,

nevolje	 u	 Hong	 Kongu	 koje	 je	 doneo	 Član	 23,	 velika	 poplava	 u	 Kini,	 i	 značajno	 je	 da	 TV

stanica	 razotkriva	 progon	 emitujući	 program	 globalno.	 Sve	 ove	 stvari	 su	 nanele	 ozbiljan

udarac	 zlu.	 Sve	 ove	 stvari	 one	 smatraju	 katastrofalnim,	 a	 to	 uključuje	 sadašnju	 situaciju	 s

Dafom.	 Sve	 to	 možda	 izgleda	 kao	 prirodna	 manifestacija,	 ali	 da	 zla	 bića	 nisu	 počišćena,

mnogo	 toga	 ne	 bi	 se	 moglo	 postići.	 Jer	 njihovi	 faktori	 su	 bili	 u	 pozadini	 ljudi,	 i	 oni	 su

zauzimali	 mesta	 ljudi—oni	 nisu	 samo	 kontrolisali	 ljude,	 već	 su	 zamenjivali	 ljude.	 Kad	 ste

ljudima	objašnjavali	činjenice,	oni	su	kontrolisali	 ljude	i	navodili	 ih	da	se	ogluše.	Demoni	su

imali	kontrolu.

Od	 danas	 ovo	 možemo	 reći	 za	 sve	 zle	 sile,	 stare	 sile,	 zle	 ljude	 na	 ovom	 svetu,	 za	 sve	 te

faktore	koji	su	progonili	Fa	-	oni	su	izgubili	bitku.	Gledajući	napred,	situacija	će	brzo	proći

kroz	još	veće	promene.	A	to	znači	da	će	ovaj	period	istorije	uskoro	biti	iza	nas,	i	uskoro	ćemo

ući	 u	narednu	 fazu.	Neki	 učenici	Dafe	 stalno	pitaju:	 “Zašto	u	ovom	periodu	dok	 širimo	Fa

nema	 puno	 novih	 učenika?”	 Postojao	 je,	 naravno,	 faktor	 zla	 koji	 nameće	 kontrolu,	 kao	 i

faktor	starih	sila	koji	ih	je	blokirao.	Razlog	zašto	to	nisam	direktno	rasturio	je	to	što	sledeća

grupa	 ljudi	 pripada	poslovima	 koji	 slede.	Ovaj	 period	 je	 za	 učenike	Dafe	 da	 sazru	u	 svojoj

kultivaciji,	 spasu	 živa	 bića,	 i	 potvrde	 Fa.	 Gledajući	 sadašnju	 situaciju,	 ogromna	 struja	 Fa-
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ispravljanja	 uskoro	 će	 navreti	 ovamo,	 pa	 se	 mnoge	 stvari	 malo	 po	 malo	 uništavaju,	 a

najpovršinskija	 dimenzija	 se	malo	 po	malo	 dostiže.	 Zato	 u	 nekim	 područjima	 novi	 učenici

počinju	 da	 stižu	 jedan	 za	 drugim.	 A	 ako	 je	 to	 slučaj,	 sveukupna	 situacija	 će	 se	 zbilja	 brzo

promeniti.

Sa	 svim	o	 čemu	 sam	 sada	pričao,	 kako	 bilo,	mi	 smo	prebrodili	 ovaj	 istorijski	 period,	 i	 bez

obzira	da	li	je	to	privilegovani	dobitak	za	nas	ili	nešto	što	su	nam	stare	sile	nametnule,	tokom

ovog	 progona	 učenici	 Dafe	 su	 činili	 ono	 što	 je	 trebalo.	 Drugačije	 rečeno,	 tokom	 ovog

progona	vi	ste	uspostavili	moćnu	vrlinu	koju	učenici	Dafe	treba	da	imaju.	Učinili	ste	za	živa

bića	šta	je	trebalo,	učinili	ste	šta	treba	za	sebe,	i	zaslužujete	da	budete	Prosvetljena	bića	koja

ćete	postati.	(Oduševljen	aplauz)

Ne	bih	više	da	govorim	o	konkretnim	stvarima	jer	u	poslednje	vreme	naše	Fa-konferencije	su

dosta	često	održavane,	dosta	sam	toga	rekao,	a	vi	ste	i	dalje	u	procesu	nastojanja	da	shvatite

puno	stvari.	Mnogo	toga	o	čemu	sam	pričao	nisu	samo	površinske	stvari,	pa	vi	i	dalje	učite.

Ovaj	 put	 sam	 hteo	 da	 dođem	 i	 sretnem	 se	 s	 našim	 učenicima	 samo	 zato	 što	 je	 ova

konferencija	tako	velika.	Očigledno	ima	puno	učenika	iz	daleka	i	iz	izolovanih	područja	koji

me	dugo	nisu	videli,	pa	sam	želeo	da	iskoristim	ovu	priliku	da	se	sretnem	s	našim	učenicima,

da	sve	vidim,	to	je	sve.	(Dug,	oduševljen	aplauz)

Li	Hongzhi	

20.07.2003.

prijevod	na	srpski,	Pet	2	03	01:00:00	CET	2017
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